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В статье анализируются положения уголовно-процессуального и административного за-
конодательства, регламентирующие порядок рассмотрения судом материалов об ограничении 
конституционных прав граждан при проведении оперативно-розыскных мероприятий, а также 
положения УПК РФ, регулирующие направление и исполнение поручений следователя о произ-
водстве оперативно-розыскных мероприятий и следственных действий.
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The article analyzes provisions of criminal procedure and administrative laws regulating the procedure for 

the judicial consideration of materials on restriction of civil constitutional rights in carrying out of criminal 

intelligence and surveillance operations and provisions of the Criminal Procedure Code of the Russian Federation 

regulating filing and performance of investigator’s instructions on carrying out of criminal intelligence and 

surveillance operations and investigative actions.
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